

# Chinese American Teachers Association

Training Enroll Now

Non-profit Organization E.I.N.# 208648010



## MidBRAIN Way To Genius

IMPROVE CONCENTRATION  
CORRECT HYPERACTIVE SYMPTOMS



### As a parent would you like to:



- Improve your children's ability to play Piano, Violin, or other **Musical** Instruments?
- Improve your children's ability to **Draw** and expand their **creative** and innovative potential?
- Improve your children's reaction time and kinesthetic learning ability for **Sports** such as Golf, Soccer, and Basketball?
- Substantially increase your children's capability to **Concentrate** and **Comprehend**?
- Build your children's **Confidence** so that they will be ready to face the many challenges that life has to offer?

If so, MidBrain Activation may be just the training program you need! At Midbrain Educational Center we have developed a scientific method to help your children maximize their brain's potential. Our latest brain training methods include: **Imagination Training, Photographic Memory Training, Concentration Training, Breathing Techniques, Brain Fitness, Visual Exercises, Finger Exercises, and Brainwave Enhancement.** After completing a full cycle of training, students will learn how to more efficiently use their brain's to achieve their full learning potential



### Testimonies from students:

- Kristina, a 4 year old girl, attended Midbrain training for a total of 30 hours and can fully remember complex choreography for dance after only 2 rehearsals.
- Jeremy, a 6 year old boy, attended the training for only 20 hours and managed to shorten his breakfast time from 50 minutes to 15 minutes as well as shortening the time he takes to complete his homework.
- Aldon, a 7 year old boy, took part in the 40 hours Midbrain training course and can now finish a Kumon packet in 15 minutes that used to take him more than an hour.
- Tony and Cameron, both 11 year old boys, attended our 35 hours training course and increased their memory capacity by 110% after testing!

Wouldn't you like your child to be the next to improve? Join one of our Midbrain Activation Training Seminars to set up a **Free Training Trial!**

Call us Toll Free at: **1-888-998-6988**  
Address: 10501 Valley Blvd., Suite 1824  
El Monte, CA 91731



More information  
please visit our website:  
[www.cateachers.org](http://www.cateachers.org)



# 華裔教師協會推薦

加州非營利組織 E.I.N.# 208648010



## MidBRAIN Way To Genius

IMPROVE CONCENTRATION  
CORRECT HYPERACTIVE SYMPTOMS



### 您想讓的孩子在:

- 鋼琴，小提琴或各種樂器練習上輕鬆進步？
- 畫畫，創意或項目設計上具有巧奪天工的獨到構思？
- 高爾夫球，棒球，籃球等各項運動成績獲得更快的提高？
- 學習時的專注力大幅提高，成績輕鬆提升？
- 做到過目不忘，充滿自信去面對各方挑戰？



間腦潛能教育學院就是您最佳的選擇！我們的課程包括：專注力訓練，想像力訓練，圖像記憶訓練，眼肌視限訓練，身體協調運動訓練，呼吸放鬆訓練，手指協調訓練，腦波增強訓練等八大專項訓練。這些專業的大腦培訓可以在較短的時間內提高孩子的專注力，記憶力，身體協調性，以及大腦的反應速度！我們用專業訓練技術與高度教育熱忱來培養您的孩子，讓他們做到正確高效率使用大腦，真正贏在起跑點。



### 成功案例：

- 4歲的Kristina參加了30小時的培訓課程後，複雜的舞蹈動作老師僅僅教授兩遍就能完全記住；
- 6歲的Jeremy參加了20小時的培訓課程後，早餐吃飯時間從50分鐘縮短到15分鐘；
- 7歲的Aldon參加了40小時的課程後，做Kumon練習的時間由一個小時縮短到15分鐘；
- 11歲的Tony和Cameron參加了35小時的培訓課程後，記憶能力提高了110%；想讓您的孩子成為下一個見證嗎？！

想讓您的孩子成為下一個見證嗎？請致電預約參加培訓課程說明會，並安排**免費**試聽活動。

免費報名專線：**1-888-998-6988**

地址：10501 Valley Blvd., Suite 1824  
El Monte, CA 91731



More information  
please visit our website:  
**www.cateachers.org**